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Referat fra bestyrelsesmødet den 10. februar 2014 
 

Til stede, fraværende og referat 
Til stede var Finn, Kim, Preben, Helge, Annette, Mette og Jan. 

Charlotte var fraværende. 

Jan blev referent. 

 

Godkendelse af referat 

Referatet fra sidste møde blev godkend.  

 

Dagsorden 

Emner ”Mødetidspunkter fremover” blev tilføjet dagsordenen.  

 

Mødetidspunkter fremover 

Det blev besluttet, at Jan undersøger om Charlotte kan deltage i 

bestyrelsesmøder på onsdage. Hvis ikke, fastholdes mandage som mødedag 
for bestyrelsesmøder. 

 

Nyt fra Kasseren 

Der var anerkendelse for arbejdet med seneste udsendelse til medlemmerne. 

Jan tager omkring tyve print af ”Velkommen til Lellinge”; ti til Helge og ti til 

Birthe. 

 

Formidling 

Mette oplyste, at selve designet på den nye hjemmeside er færdigt. Og 

funktionerne som den skal indeholde, er aftalt. Så om meget kort tid vil den 

nye hjemmeside starte op. 

 
Årsplan 

Aktiviteter, projekter og bemandingens planen blev gennemgået og redigeret. 

Finn udsender den nye plan. 

Det blev også besluttet, at Jan kontakter idrætsforeningen, 

andelsboligforeningerne, arkivet - og eventuelt flere med interesse i Lellinge 

Skoles overlevelse - så der kan holdes et møde om strategien fremover. Mødet 

tænkes afholdt efter næste bestyrelsesmøde. 

 

Fastelavn 

Selve arrangementet blev gennemgået og de sidste aftaler indgået. 

På fastelavnsplakaten skal det fremgå, at seneste tilmelding er den 23.2.2014. 

Jan udsender plakaten, eventuelt sammen med referatet fra dette møde. 

 
Skt. Hans 

Andres Bo har ikke svaret endnu, så det blev besluttet, at hver enkelt tænker 

på hvem der kunne være båltaler. Forslag sendes til Jan 
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Efterårs Banko 

Det blev besluttet, at Preben spørger i Brugsen hvornår de afholder 

vinsmagning, så vi undgår, at der planlægges to arrangementet samtidig.  

 

Beboerforeningens værdipapirer  

Det blev debatteret hvordan foreningens formue skal anbringes. Forskellige 

muligheder undersøges. 

 

Evt. 

Vi bør opsamle flest mulige mailadresser på medlemmerne, så udsendelser 
bliver lettere. 


